
Στην ευρεία σύσκεψη φορέων για συζήτηση και ενημέρωση για το 
έργο του Αχελώου, παρευρέθηκαν ο Πρόεδρος του ΤΕΕ Κεντρικής 
και Δυτικής Θεσσαλίας Νίκος Παπαγεωργίου και η Πρόεδρος του 
ΤΕΕ Μαγνησίας Νάνσυ Καπούλα, κατόπιν προσκλήσεως του 
Υπουργού Επικρατείας κ. Γεραπετρίτη. 

Λαμβάνοντας τον λόγο ο πρόεδρος του ΤΕΕ Κεντρικής και Δυτικής 
Θεσσαλίας Νίκος Παπαγεωργίου, συνεχάρη τον Υπουργό Υποδομών 
κ. Καραμανλή, για την ανακοίνωση πως το 1ο εξάμηνο του 2020 θα 
προκηρυχθεί η μελέτη για την επένδυση των τοιχωμάτων των 12 
χιλιομέτρων της σήραγγας της Συκιάς , αλλά τον Γ.Γ. κ. Αραβώση για 
την ανακοίνωση πως τα Σχέδια Διαχείρισης της Λεκάνης Απορροής 
Πηνειού, θα αναθεωρηθούν ώστε να συμπεριλαμβάνουν μεταφορά 
νερού από τον Αχελώο. 

 
Επιπλέον ο πρόεδρος επισήμανε στον Υπουργό Επικρατείας πως 
θέση του ΤΕΕ εδώ και χρόνια είναι υπέρ της μεταφοράς νερών από 
τον Αχελώο, θέση για την οποία το ΤΕΕ επιχειρηματολογεί 
επιστημονικά και ενημερώνει συνεχώς όλες τις κυβερνήσεις και τους 
αρμόδιους Υπουργούς, όπως έχει κάνει και στην σημερινή 
κυβέρνηση. 

Η πρόεδρος του ΤΕΕ Μαγνησίας Νάνσυ Καπούλα επεσήμανε πως το 
πρόβλημα του ελλείμματος στο υδατικό απόθεμα της Θεσσαλίας 
απαιτεί λύση, ωστόσο τα διαχρονικά ελλείμματα στο θεσμικό πλαίσιο 
και το σχεδιασμό έχουν ως αποτέλεσμα τη δικαστική εμπλοκή, του 
έργου της μεταφοράς του νερού από τον Αχελώο, στο ΣτΕ. Είναι 
απαραίτητο, να ολοκληρωθούν τα έργα, καθώς κινδυνεύουν να 
απαξιωθούν, με ταυτόχρονη επικαιροποίηση των σχεδίων και των 
μελετών όπου απαιτείται. 

 
Στην σύσκεψη παρευρέθηκαν ο Υπουργός Υποδομών και 
Μεταφορών Κ. Καραμανλής, ο Υπουργός Δικαιοσύνης Κ. Τσιάρας, ο 
Υφυπουργός Ενέργειας και Φυσικών Πόρων Γ. Θωμάς, ο 
Υφυπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης Κ. Σκρέκας, ο πρ. Υπουργός Σ. 
Φάμελος οι Γενικοί Γραμματείς του ΥΠΕΝ Κ. Αραβώσης και 
Υποδομών Γ. Καραγιάννης, οι Βουλευτές Θεσσαλίας, ο 
Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Κ. Αγοραστός, Δήμαρχοι και 
εκπρόσωποι φορέων της Θεσσαλίας. 

 


